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Besvarelse af spørgsmål 310 alm. del stillet af Erhvervs-, Vækst- og 
Eksportudvalget den 30. april 2013 efter ønske fra Torsten Schack 
Pedersen (V).

Spørgsmål:
Mener ministeren, at den nuværende grænse for udpegning af bestyrel-
sesmedlemmer er fornuftig?

Svar:
Jeg mener den nuværende forretningsgang i forhold til, hvornår Vækst-
fonden indtræder i en virksomheds bestyrelse, er fornuftig.

Når Vækstfonden investerer direkte i selskaber, vil Vækstfonden typisk
vælge at supplere tilførslen af kapital med, at Vækstfonden træder ind i 
bestyrelsen.

I de tilfælde, hvor Vækstfonden agerer som funds-of-funds det vil sige 
investerer i private kapital- og venturefonde, der så investerer videre i 
virksomheder – vil det være kapital- eller venturefonden, der stiller kom-
petencer til rådighed for de virksomheder, de investerer i.

Vækstfonden kræver ikke direkte indflydelse i form af bestyrelsesmed-
lemskab i virksomheder, der modtager lån eller kautioner fra Vækstfon-
den.  
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